

REPUBLIQUE DU CAMEROUN

Paix- Travail – Patrie

MINISTRE DE L'ENSEIGNEMENT
SUPERIEUR

UNIVERSITE DE BAMENDA

COMMISSION INTERNE DE PASSATION
DES MARCHES



REPUBLIC OF CAMEROON

Peace – Work- Fatherland

MINISTRY OF HIGHER
EDUCATION

THE UNIVERSITY OF BAMENDA

INTERNAL TENDERS
BOARD

OPEN NATIONAL INVITATION TO TENDER

IN EMERGENCY PROCEDURE

16 MAY 2024

N^o 24-0004

ONIT/UBa/ITB/2024 OF
FOR THE ACQUISITION OF FOUR (04) SUV 4x4 SERVICE VEHICLES FOR THE
CENTRAL ADMINISTRATION OF THE UNIVERSITY OF BAMENDA

FUNDING: PIB OF THE UNIVERSITY OF BAMENDA,
2024 financial year, Budget Head 119-05-02-461-360045-227605

1. Purpose of the invitation to tender

The Vice-Chancellor of the University of Bamenda is launching a National Open Call for Tenders in emergency procedure for the acquisition of four (04) service vehicles type SUV 4x4, in a single lot for the Central Administration of the University of Bamenda.

2. Nature of services

The services, subject of this Invitation to Tender consist of the supply of four (04) SUV 4x4 vehicles whose administrative power will not exceed 11 HP and 15 HP, including all the formalities necessary for the entry into service of the said vehicles.

3. Delivery deadline

The maximum delivery deadline provided for by the Project Owner for delivery of the supplies related to this tender shall be **Three (03) months**.

4. Allotment

The supplies shall be in a single lot.

5. Estimated cost

The estimated cost of the project is **One hundred and ninety million (190 000 000) FCFA** all taxes inclusive.

6. Participation and origin

This open invitation to tender is intended for any Cameroonian statutory company operating in this sector of activity and having experience in the supply of vehicles.

7. Financing

This tender shall be financed by the Public investment budget of the University of Bamenda for the 2024 financial year on budget head **119-05-02-461-360045-227605**.

8. Consultation of tender file

The tender file may be consulted and withdrawn during working days and hours as from the publication of this notice at the Secretariat of the Development, Physical Plant and Infrastructure Office of the University of Bamenda P.O.Box 39 Bambili.

9. Acquisition of tender file

The file may be obtained during working hours upon publication of this notice at the Support Unit for the Launching of Tenders, at the Secretariat of the Development, Physical Plant and Infrastructure Office of the University of Bamenda, P.O.Box 39 Bambili. Withdrawal of the file will be done upon presentation of a receipt of payment of a non-refundable sum of **125 000 (One hundred and twenty five thousand) CFA francs** in the CAS-ARMP Special Account N°10001-06860-33598860001-94, opened in BICEC Branches.

10. Submission of bids

Complete offers written in English or French in seven (07) copies, including the original and six (06) copies, marked as such, sealed in an envelope shall be deposited at the Secretariat of the Development, Physical Plant and Infrastructure Office of the University of Bamenda, on or before **06 JUN 2024** at 10 am, local time. The sealed envelope should carry the inscription:

OPEN NATIONAL INVITATION TO TENDER IN EMERGENCY PROCEDURE
N° **24-00004** /ONIT/UBa/ITB/2024 OF **16 MAY 2024**
FOR THE ACQUISITION OF FOUR (04) SUV 4x4 SERVICE VEHICLES FOR THE CENTRAL
ADMINISTRATION OF THE UNIVERSITY OF BAMENDA
TO BE OPENED ONLY DURING THE BIDS OPENING SESSION

11. Bid bond

Each bidder must include in their administrative documents a bid bond issued by a financial establishment approved by the Minister of Finance of amount of **Three million eight hundred thousand (3 800 000) FCFA**.

The bid bond will remain valid for (30) days beyond the original date set for the validity of offers (90 days).

12. Admissibility of bids

To risk not being rejected, the other administrative documents required must be produced in originals or certified true copies by the issuing service or an administrative authority in accordance with the Special Conditions of the invitation to tender. Their date of validity must be posterior to the date of signature of the tender notice.

Especially, the absence or non-conformity of a bid bond issued by a financial establishment approved by the Ministry in charge of Finance shall result in the reject of the bid.

13. Opening of bids

The bids shall be opened in a single phase on **06 JUN 2024** at 11 am at the Board Room of The University of Bamenda, in the presence of bidders or duly authorized representatives heaving full knowledge of the file.

14. Evaluation criteria

Eliminatory criteria

- Incomplete or non-compliant administrative file at the end of the 48-hour period granted by the Procurement Commission to comply.
- Absence of the bid bond;

- Non-compliance of the submission template;
- False statements or falsified document(s);
- Having abandoned the execution of a public contract during the last three years;
- Absence of a quantified unit price in the Unit Price Schedule;
- Non-compliance with one of the major criteria;
- Non-compliance with at least 75% of the essential criteria.

Major criteria

<i>Vehicles for Top Management</i>	<i>Vehicles for Directors</i>
- Type : SUV - Engine: Petrol - Cylinder: 2690 cc at least - Administrative power: maximum 15 HP; - Number of seats: 07 minimum - Fuel tank capacity: 80L Minimum - Traction : 4WD	- Type : SUV - Engine: Petrol - Cylinder: 1990 cc at least - Administrative power: maximum 11 HP; - Number of seats: 05 minimum - Fuel tank capacity: 60L Minimum - Traction : 4WD

Essential criteria

The essential criteria will be evaluated through the attached evaluation grid following the (Yes/No) system.

A	Presentation of the bid	OUI	NON
B	Financial capacity	OUI	NON
C	References of the Company in similar supplies	OUI	NON
D	Origin of the proposed equipment	OUI	NON
E	Quality and conformity of the proposed equipment	OUI	NON
F	Delivery deadline	OUI	NON
G	Quality of after-sales service	OUI	NON
H	Acceptance of Technical and administrative clauses	OUI	NON

15. Awarding

The contract will be awarded to the Bidder whose bid is deemed to be in compliance essentially with the Tender File and has the required technical and financial capacities to execute the contract satisfactorily, and whose bid will have been evaluated as the lowest.

16. Validity of the offers

It is specified that the tenders will remain committed to their offers for three months from the deadline set for the submission of tenders. Bidders shall be bound by their bids for a period of ninety (90) days with effect from the date of opening of bids.

17. Complementary information

Further information may be obtained during working hours at the Development, Physical Plant and Infrastructure Office, Bambili Campus of University of Bamenda.

COPIES:

- ARMP/NW;
- MINMAP/NW
- President of ITB (for information);
- D/DPPI
- Notice boards


**FOR THE VICE CHANCELLOR
AND BY DELEGATION**
Vice Chancellor
SUACHEO Emmanuel
PROFESSOR

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix- Travail – Patrie

MINISTERE DE L'ENSEIGNEMENT
SUPERIEUR

UNIVERSITE DE BAMENDA

COMMISSION INTERNE DE PASSATION
DES MARCHES



REPUBLIC OF CAMEROON
Peace – Work- Fatherland

MINISTRY OF HIGHER
EDUCATION

THE UNIVERSITY OF BAMENDA

INTERNAL TENDERS
BOARD

AVIS D'APPEL D'OFFRES NATIONAL OUVERT

EN PROCEDURE D'URGENCE
N° 24-0004 /AONO/UBa/CIPM/2024 DU 16 MAY 2024
RELATIF A LA FOURNITURE DE QUATRE (04) VEHICULES DE SERVICE DE TYPE SUV 4X4 POUR L'ADMINISTRATION CENTRALE DE L'UNIVERSITE DE BAMENDA

FINANCEMENT : BIP UNIVERSITE DE BAMENDA, EXERCICE 2024, IMPUTATION:
119-05-02-461-360045-227605

1. Objet

Le Vice-Chancellor de l'Université de Bamenda lance un Appel d'Offres National Ouvert en procédure d'urgence pour l'acquisition de quatre (04) véhicules de fonction de type SUV 4x4 pour l'Administration Centrale, en un lot unique.

2. Consistance des prestations

Les prestations, objet du présent Appel d'Offres consistent en la fourniture de quatre (04) véhicules de fonction de type SUV 4x4 de puissance administrative n'excédant pas 11 CV et 15 CV, y compris toutes les formalités nécessaires à la mise en circulation desdits véhicules.

3. Délai de livraison

Le délai maximum prévu par le Maître d'Ouvrage pour la livraison des fournitures est de **trois (30) mois**.

4. Allotissement

Les prestations, objet du présent Appel d'Offres se présentent en un lot unique.

5. Coût prévisionnel

Le coût prévisionnel des prestations à l'issue des études préalables est de **Cent quatre-vingt-dix millions (190 000 000) FCFA TTC**.

6. Participation et origine

La participation au présent Appel d'Offres est ouverte à tous les entreprises de droit camerounais justifiant d'une bonne expérience dans la vente et la livraison du matériel roulant.

7. Financement

Les fournitures, objet du présent Appel d'Offres, sont financées par le Budget d'Investissement Public de l'Université de Bamenda, exercice 2024, imputation **119-05-02-461-360045-227605**.

8. Consultation du dossier d'appel d'offres

Le Dossier d'Appel d'Offres peut être consulté aux heures ouvrables au Secrétariat du Directeur des Infrastructures, de la Planification et du Développement de l'Université de Bamenda, campus de Bambili, BP 39 Bambili, dès publication du présent avis.

9. Acquisition du dossier d'appel d'offres

Le Dossier d'Appel d'Offres peut être obtenu aux heures ouvrables au Secrétariat du Directeur des Infrastructures, de la Planification et du Développement de l'Université de Bamenda, campus de Bambili BP 39 Bambili, dès publication du présent avis, sur présentation d'une quittance d'achat par versement d'une somme non remboursable de **Cent vingt-cinq mille (125 000) francs CFA** au Compte d'Affectation Spécial N°10001-06860-33598860001-94 de ARMP ouvert à la BICEC.

10. Remise des offres

Les offres, rédigées en français ou en anglais, en sept (07) exemplaires dont l'original et six (06) copies marquées comme tel, devront parvenir au Secrétariat du Directeur des Infrastructures, de la Planification et du Développement de l'Université de Bamenda, campus de Bambili BP 39 Bambili, au plus tard le **06 JUN 2024** à 10 heures, et devront porter les mentions suivantes :

« APPEL D'OFFRES NATIONAL OUVERT EN PROCEDURE D'URGENCE
N° **24-0004** / AONO/UBa/CIPM/2024 DU **16 MAY 2024**
RELATIF A LA FOURNITURE DE QUATRE (04) VEHICULES DE SERVICE DE TYPE SUV 4X4
POUR L'ADMINISTRATION CENTRALE DE L'UNIVERSITE DE BAMENDA
A N'OUVRIR QU'EN SEANCE DE DEPOUILLEMENT ».

11. Caution de soumission

Chaque soumissionnaire devra joindre à ses pièces administratives, une caution de soumission délivrée par un établissement financier agréé par le Ministre des Finances et dont le montant est de **Trois millions huit cent mille (3 800 000) FCFA**.

La caution doit être valable pendant trente (30) jours au-delà de la date de validité des offres.

12. Recevabilité des offres

Sous peine de rejet, les autres pièces administratives requises devront être impérativement produites en originaux ou en copies certifiées conformes par les autorités compétentes, conformément aux stipulations du Règlement Particulier de l'Appel d'Offres. Leurs dates limites de validité devront être postérieures à la date de signature de l'Avis d'Appel d'Offres.

L'absence ou le non-respect du modèle de caution de soumission délivrée par un organisme financier agréé par le Ministère des Finances de la République du Cameroun entraînera le rejet de l'offre.

13. Ouverture des plis

L'ouverture des pièces administratives, des offres techniques et financières sera effectuée en un temps le **06 JUN 2024** à 11 heures par la Commission Interne de Passation des Marchés de l'Université de Bamenda en présence des soumissionnaires ou de leurs représentants dûment mandatés et ayant une parfaite connaissance du dossier.

14. Critères d'évaluation

Critères éliminatoires

- Dossier administratif incomplet ou non conforme à l'issue du délai de 48h accordé par la Commission de Passation des Marchés pour se conformer.
- Absence de la caution de soumission;
- Non-conformité du modèle de soumission;

- Fausses déclarations ou de (s) pièce (s) falsifiée (s);
- Avoir abandonné l'exécution d'un marché public au cours des trois dernières années;
- Absence d'un prix unitaire quantifié dans le Bordereau des Prix Unitaires
- Non-respect de l'un des critères majeurs;
- Non-respect d'au moins 75% des critères essentiels.

Critères majeurs

<i>Véhicules pour le Top Management</i>	<i>Véhicules pour Directeurs</i>
- Type: SUV - Moteur essence - Cylindrée : 2690 cc au moins - Puissance administrative : 15 CV maximum; - Nombre de places : 07 minimum ; - Capacité du réservoir : 80 litres minimum - Traction : quatre (04) roues motrices	- Type: SUV - Moteur essence - Cylindrée : 1990 cc au moins - Puissance administrative : 11 CV maximum; - Nombre de places : 05 minimum ; - Capacité du réservoir : 60 litres minimum - Traction : quatre (04) roues motrices

Critères essentiels

Les offres des soumissionnaires seront évaluées suivant les critères essentiels ci-après :

A	Présentation générale de l'Offre	OUI	NON
B	Disponibilité de ressources financières ou accès à une ligne de crédit	OUI	NON
C	Références du Soumissionnaire pour des prestations similaires	OUI	NON
D	Provenance du matériel proposé	OUI	NON
E	Qualité et conformité du matériel proposé	OUI	NON
F	Chronogramme d'exécution	OUI	NON
G	Service après-vente	OUI	NON
H	Preuves d'acceptation des conditions du marché	OUI	NON

15. Mode d'attribution

Le Marché sera attribué au soumissionnaire présentant l'offre évaluée la moins disante et remplissant les capacités techniques et financières pour exécuter le Marché de façon satisfaisante.

16. Durée de validité des offres

Les soumissionnaires restent engagés par leurs offres pendant une période de quatre-vingt-dix (90) jours à compter de la date limite fixée pour la remise des offres.

17. Renseignements complémentaires

Des renseignements complémentaires peuvent être obtenus aux heures ouvrables au Service des Marchés de la Direction des Infrastructures, de la Planification et du Développement de l'Université de Bamenda, campus de Bambili BP 39 dès publication du présent avis.

Ampliements :

- ARMP/NW
- MINMAP/NW
- CIPM/UBa (pour information)
- DPPI/UBa
- Affichage (pour information)

